
Interpelácia č. 40/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Tomko: 

Interpelácia je na pána Timečka. Chcel by som sa pána Timečka spýtať, dal tu verejný 

prísľub, že aj Cukrovarská ulica bude mať kanalizáciu a pitnú mestskú vodu. Otázka na pána 

Timečka, ešte tohto roku? Čakáme na tú kanalizáciu, čakáme na tú pitnú vodu, verejne ste 

nám tu prisľúbili, keď sa pamätáte. Dúfam, že sa nedištancujete od tohto prísľubu, čakáme, 

poctivo čakáme a zatiaľ len čakáme.  

 

Ing. Timečko: 

K Cukrovarskej ulici. Vlastne vykonali sme tam práce, ktoré pozastávali z návrhu novej trasy, 

preto sme oslovili nových majiteľov pozemkov. Toto má v kompetencii pán JUDr. Galgoczy, 

on mal jednať s tými ľuďmi, tak ja viem, že toto bolo prejednané a tá nová trasa sa pripravuje 

a ako náhle vyjde výzva, by sme sa do tejto výzvy zapojili ohľadom kanalizácie aj 

vodovodov.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 


